

**Woods®**

Model # TM1710

## **TM1710 Outdoor Mechanical Timer Instructions:**

1. Adjust timer dial to correct time by turning dial until the correct time is set against the arrow head.
2. To set "OFF" time, push segment pins down to corresponding "OFF" period. To set "ON" time, pull segment pins up to corresponding "ON" time.
3. Set manual override switch to "ON" position.
4. Switch unit to "ON" position and plug into timer.

**\*Note:** To override current settings, simply turn override switch.

- If you are using an outdoor extension cord, plug into your timer receptacle. If you are not using an outdoor extension cord, plug your outdoor Christmas or other incandescent lights into your timer receptacle. The total cumulative wattage of all the lights must not exceed 1000 watts.
- For best results, plug your timer directly into a wall receptacle that is at least 1 or 2 feet above the ground with outlets facing down. This prevents snow accumulation on the timer.

**DO NOT SUBMERGE**

### **MANUEL D'UTILISATION:**

1. Régler le cadran de la minuterie en alignant la tête de la flèche à l'heure exacte.
2. Pour amorcer l'heure «hors tension », abaisser les tiges de segment de la période voulue. Pour amorcer l'heure «sous tension », retirer les tiges de segment de la période voulue.
3. Mettre l'interrupteur de priorité manuelle à la position « ON ».
4. Allumer l'appareil à contrôler et le brancher sur la minuterie.

**\*Remarque :** l'interrupteur de priorité prévaut sur ce réglage

- Si vous utilisez une rallonge extérieure, branchez -la dans la prise de la minuterie. Si vous ne'n utilisez pas, branchez vos jeux d'ampolous incandescentes extérieures dans la prise de la minuterie. La puissance totale cumulative de tous les appareils d'éclairage ne doit pas excéder 1000 watts.
- Pour obtenir de meilleurs résultats, branchez directement votre minuterie dans une prise murale située à au moins un ou deux pieds du sol afin d'empêcher que la neige s'y accumule.

**NE PAS IMMERGER**

**MAX LOAD: 125V AC/60Hz  
10A / 1000W**